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Vi har under året haft 6st styrelsemöten, där vi har behandlat bla. 

- Ny hemsida 
- Andelstal, beräkningar mm 
- Ansökan med stadsbidrag 
- Vägunderhåll 
- Den största delen av tiden har gått till utredningar om hur föreningen mår, vilket 

arbete som behövs för att rätta till saker hos lantmäteriet, banken och 
länsstyrelsen, vilket har fördelats på samtliga styrelsemedlemmar 

Vi har även tillsammans med många av medlemmarna utfört 

- Sladdning av väg 
- Dikning på en del av vägsträckan 
- Saltning 
- Kantklippning med maskin 
- Lagning av hålor vid ett antal tillfällen 
- 1st städdag 
- 2 ledamöter har genomgått en utbildning via REV 

Vi har upptäckt att vi har haft en nedåtgående trend i vår ekonomi i föreningen, där vi ser 
det som en stor fördel för att få detta att gå runt, är att återuppta ansökningen av 
stadsbidrag, i stället för att höja andels avgiften ytterligare, vilket med dagens 
uppdelning kan kännas lite ojämn mot medlemmar i början och i slutet av vägen 

vi ser fram emot ett lugnare år 2025, där vi kan fokusera på vår väg och förbättra, 
underhålla den på bästa möjliga sätt. 

Vi vill även passa på att tacka samtliga som ställer upp på städdagar, delar med sig av 
sina maskiner, redskap och kunskaper mm, det går inte att genomföra detta utan allas 
samarbete, stort tack! 

 

Styrelsen via: 

Ordförande Magnus Sefastsson 
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